
ZAPISNIK 

 
s 42. sjednice Upravnog vijeća javne ustanove "Razvojna agencija Zagreb za koordinaciju i 

poticanje regionalnog razvoja“ održane 18. ožujka 2025. godine elektroničkim putem 

 

 

Nazočni članovi Upravnog vijeća: Ria Bilić, Marijana Sumpor, Daniela Juroš Pečnik, Igor 

Delak i Hrvoje Pencinger. 

 

Ostali nazočni Razvojna agencija Zagreb: Kornelija Mlinarević, Ines Kos, Ivan Vinšćak i Ivan 

Preskar. 

 

Zapisničar: Hrvoje Meštrov. 

 

Sjednica je započela u 15.05 sati 

 

Za sjednicu je predložen sljedeći:   

 

D n e v n i  r e d 

  

1. Verifikacija zapisnika sa 41. sjednice Upravnog vijeća; 

2. Donošenje Godišnjeg obračuna za 2024. godinu - izvjestiteljica Kornelija 

Mlinarević; 

3. Donošenje Zaključka o suglasnosti zapošljavanja zaposlenika – izvjestiteljica 

Kornelija Mlinarević; 

4. Suglasnost na pokretanje javnog natječaja za zapošljavanje pripravnika u 

Razvojnoj agenciji Zagreb - izvjestiteljica Kornelija Mlinarević; 

5. Razno. 

 

 

Na početku 42. sjednice predsjednica Upravnog vijeća Ria Bilić (u daljnjem tekstu: 

predsjednica) utvrdila je prisutnost svih članica i članova Upravnog vijeća Razvojne agencije 

Zagreb. Predsjednica je utvrdila da je ostvaren kvorum za odlučivanje. 

 

Predsjednica je predložila dnevni red sjednice, te ostale članice i članove pitala da li imaju dodati 

neku točku na dnevni red. Kako nije bilo dodatnih prijedloga, predsjednica je dala predloženi 

Dnevni red na glasanje. 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

Ad-1/ 

 

Predsjednica je prešla na prvu točku dnevnog reda te iznijela komentare i prijedloge 

članice UV-a Daniele Juroš Pećnik i ravnateljice. S uvrštenim izmjenama, zapisnik 41. sjednice 

je stavljen na verifikaciju te je jednoglasno usvojen. 

 

Ad-2/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je uvodno predstavila Godišnji obračun RAZ 

za 2024. godinu, te je ravnateljica potom zamolila gdina. Ivana Preskara da detaljnije pojasni 

stavke godišnjeg obračuna.    



Gospodin Preskar je naveo da se Godišnji obračun sastoji od:  

• Godišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana za 2024. godinu Razvojne agencije 

Zagreb, koji je dostavljen Stručnoj službi Gradske uprave dana 20. veljače 2025. godine, 

te koji je sukladno uputi Gradskog ureda za financije i javnu nabavu bilo potrebno 

dostaviti najkasnije do 21. veljače 2025. godine. Naveo je kako se sastoji od Općeg 

dijela, Posebnog dijela i Obrazloženja. Sadržaj i izgled godišnjeg izvještaja propisanu su 

odredbama članaka 30.-52. Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju 

proračuna i financijskog plana (NN br. 85/23), te je izrađen poštujući sva navedena 

pravila i danih uputa; 

• Godišnjeg financijskog izvještaja za 2024. godinu koji je predan u obliku i rokovima 

propisanim Pravilnikom o financijskom izvještavanju u proračunskom računovodstvu (NN br. 

37/22), dana 31. siječnja 2025. godine; i 

• Raspodjele rezultata za 2024. godinu, kojom su prihodi i primici, rashodi i izdaci te 

financijski rezultat proračuna za 2024. godinu ostvareni kako slijedi: 

1. ukupan iznos ostvarenih prihoda i primitaka 1.220.969,65 EUR; 

2. ukupan iznos izvršenih rashoda i izdataka 1.140.163,18 EUR; 

3. razlikom između ostvarenih prihoda i primitaka te izvršenih rashoda i izdataka 

ostvaren je višak prihoda u iznosu od 80.806,47 EUR; 

4. ukupni preneseni manjak prihoda i primitaka iz prošlih razdoblja iznosi 30.968,62 

EUR. 

 

Nakon izlaganja gosp. Preskara, kako nije bilo dodatnih komentara i pitanja,  

 

Predsjednica je dala točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o utvrđenju Godišnjeg obračuna za 2024. godinu“. 

 

Ad-3/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je izvijestila o provedenom postupku i 

testiranju povodom javnog natječaja za zapošljavanje na radno mjesto viši/a stručni/a suradnik/ca 

za projektnu podršku (pripravnik/ca) u Sektoru projektne podrške. Sukladno članku 12. stavak 3. 

i 4. Pravilnika o radu i plaćama Agencije, ravnateljica Agencije imenovala je povjerenstvo za 

provedbu natječaja koje je utvrdilo da je prijavu na natječaj podnijelo ukupno 12 

kandidata/kandidatkinja, od kojih je 9 kandidata/kandidatkinja u cijelosti ispunjavalo formalne 

uvjete natječaja. Formalne uvjete natječaja nije ispunjavao 1 kandidat/kandidatkinja, te se 

sukladno odredbi članka 13. stavak 1. Pravilnika o radu i plaćama Agencije ne smatra 

kandidatom/kandidatkinjom prijavljenim na javni natječaj. Kandidati koji su u cijelosti 

ispunjavali formalne uvjete natječaja su, sukladno članku 14. Pravilnika o radu i plaćama 

Agencije, pozvani na intervju. Od 9 pozvanih kandidata/kandidatkinje intervjuu je pristupilo svih 

9 kandidata/kandidatkinje. Ravnateljica je navela da su svu kandidati bili odlični, te se zajedno s 

povjerenstvom odlučili zaposliti Barbaru Funarić. Ujedno navodi kako smatra da je 

zapošljavanje pripravnika bio pozitivan korak za razvoj RAZ.  

 

Predsjednica je dala raspravljenu točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o suglasnosti na zapošljavanje pripravnice po provedenom javnom 

natječaju“. 

 

Ad-4/ 

 

Predsjednica je dala riječ ravnateljici koja je navela kako se provedbom natječaja za 

pripravnike stvorila dobra i mlada baza kvalitetnih ljudi koji bi mogli doprinijeti daljnjem 



razvoju RAZ, pa iz toga razloga predlaže davanje suglasnosti za zapošljavanje trećeg pripravnika 

u RAZ. 

 

Predsjednica je dala raspravljenu točku na glasanje te je jednoglasno donesen  

 

• „Zaključak o davanju suglasnosti za raspisivanje javnog natječaja za zapošljavanje 

pripravnika (1 izvršitelja) u Razvojnoj agenciji Zagreb za koordinaciju i poticanje 

regionalnog razvoja“. 

 

 

Ad-5/ 

 

Pod točkom Razno, ravnateljica je obavijestila članove Upravnog vijeća o statusu sudskih 

procesa koji su u tijeku, navodeći kako je od 4 sudska procesa, za tri određena glavna rasprava, 

te se predviđa donošenje sudske odluke sredinom ili krajem 2025. godine, dok je u jednom 

predmetu i dalje proces u fazi pripremnog ročišta. Ujedno je obavijestile članove UV-a o 

dosadašnjoj komunikaciji i odnosu s Radničkim vijećem RAZ, te stav Radničkog vijeća vezano 

za četiri poslovna procesa koji su planirali uvesti u RAZ. Nakon navedenih tema i kratke 

rasprave, nije bilo drugih prijedloga i tema. 

 

Predsjednica Upravnog vijeća Ria Bilić zaključila je sjednicu u 16.16 sati. 

 

Zapisnik vodio: Hrvoje Meštrov 

 

 

Predsjednica Upravnog vijeća 

 

Ria Bilić, MA 
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